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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde på Firhøjskolen 
Dato:  25.01.2016 Tidspunkt:  17:00 - 19:30 Sted: Det lyserøde kabinet 

(lokalet ved 
madkundskab) 

Møde indkaldt af:  

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: AV 

Tidtager:  

Deltagere: Pernille Kofoed, Sonny Storgaard, Ann-Marie Bengtzen, Johni Christensen, Jørgen 
Feldthusen Lüthje, Tina Quaade Olsen, Una Bettina Arlet Andreasen, suppleant Lasse 
Bay Jensen, elevrep: LH, MP, JMI, AV, LT. Fraværende JFL og eleverrep. 

 

 

 Emne:  Nyt fra elevrådet v. elevråd/AV(5 min.), information. 

Diskussion: Elevrådet fortæller fra deres elevrådsmøder 
 

Konklusion(er): Vi vurderer evt. om elevråd skal holde fest, hvis der er for få tilmeldte. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Ungdomskolen skal underrettes om festen   

Vi spørger i klasserådene om hjælp AV  

Fredag den 26.02. er sidste chance før april. SU mandag d. 
22.02. 

AV  

Festen er for 6. - 9. AV  

 

 

 Emne:  Nyt fra SFO (V. JMI)og ungdomsklubben (LT) 

Diskussion: Orientering om aktiviteter mv. i SFO. Der er fast udedag i SFOén om onsdagen. 
Ungdomsskolen har åbent tirsdage og torsdage, og der er meget pæn søgning til 

klubben 

Konklusion(er): Orientering: 
 Vi strammer op omkring bus- og legeaftaler, så SFO ved, hvornår barnet skal 

gå. Det tager for meget tid at finde ud af uklare aftaler. 
 Man kan skrive besked på "Min institution" på dagen inden kl. 13 

 Man kan få låst sin mobil inde jf. nyt telefonprincip 
 Månedsplanen arbejdes der med - den bliver bedre og bedre og ligger på porten 

og i intra. 
 Omkring DGI og motion: SFOen skal re-certificeres. 
 Der er godt gang i Ungdomsklubben. Der er også oprettet et engelsk hold, som 

er godt besøgt. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 LT  

   

   

 

 

3.Emne:  Budget 2016 og regnskab 2015 

Oplæg På mødet fremlægges budget og regnskab. Skolen forventer at komme ud af året 
med det forventede underskud. Endeligt slutregnskab forventes marts.  
År 2016 har skolens regnskab stabiliseret sig. PT er det ikke muligt at afsætte 
væsentlige midler til afvikling af underskud. Budget gennemgås, og der er mulighed 
for at spørge ind til prioriteringer mv. I budgetlægningen er der taget udgangspunkt 
i at der ikke røres ved "børnenes" penge, ligesom der også skal fastholdes midler til 

såvel specialundervisning og andre inklusions opgaver. 

Konklusion(er):  Bestyrelsen blev orienteret 
 Regnskab 2015 er næsten på plads. Vi rammer det forventede underskud. 
 Underskuddet skyldes mange uforudsete udgifter, som vi ingen indflydelse 

havde på. 
 Budgettet 16 balancerer, hvis ikke der kommer uforudsete udgifter. 
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 Der bliver ikke "taget" penge fra børnene i kommende budget. 

 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Budget og regnskab behandles på næste møde LT  

   

   

 

4.Emne:  Principper for skolerejse v. LT .  Vedtagelse 

Diskussion: Bilag vedhæftet med indarbejdede rettelser. 
 

Konklusion(er): Der er kommet en lille rettelse i pkt. 6, som der blev informeret om.  
Princippet er godkendt. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 LT  

   

   

 

 

5. Emne:  Anvendelse af mobiltelefon i skoletiden. Til vedtagelse 

Diskussion: Endeligt bilag vedhæftet 

Konklusion(er): Pga. fremskreden tidspunkt og på baggrund af trivselsdagen primo marts træder 
princippet i kraft pr. 01.03.16 
Princippet er godkendt. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Princippet sendes ud til elever og forældre med startdato 
01.03. 

LT  

   

   

 

 

6 Emne:  Kvalitetsrapport (Høring) 

Diskussion: På mødet gennemgås hovedpunkter fra kvalitetsrapporten der er vedhæftet. Der 
skal udarbejdes høringssvar. 

Til Skolebestyrelserne 

 

Børn- og Familieudvalget har på sit møde den 11. januar 2016 fået forelagt 

Kvalitetsrapport 2015, der består af en kommunal del og skolernes strategi- og 

handleplan. 

Udvalget vedtog, at sende rapporten til høring i skolebestyrelserne.  

 

Høringssvar bedes indsendt til undervisning@kalundborg.dk.  

 

Høringsfrist senest onsdag den 10. februar 2016. 

 

Vedhæftet: 

 

 Folkeskolen kvalitetsrapport  final (kommunal del) 

 2015 Strategi og handleplanfor alle skoler 

 Folkeskolens kvalitetsrapport til udsendelse i høring (dagsordenspunkt) 
 

Konklusion(er): Høringssvar oplæses 
 Sammenhæng mellem kvalitet og pris pointeres. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Der tilføjes noget om, at arbejdsro ønskes / tiltag skal 
have god tid til at virke. 

LT  

   

   

mailto:undervisning@kalundborg.dk


Referat 

Side 3 af 3 

 

 

7. Emne:  Elevernes trivsel og revidering af politik 

Diskussion: Vi tager en opstart snak, og herunder orientering om trivelsdag første fredag i marts 
mdr. 

Konklusion(er):  Punktet er behandlet  på Med-møde.  Med-udvalget indstiller og forestiller sig at 

en nye trivsels politik oparbejdet fra bunden, og altså ikke en revidering af 
nuværende politik. Evt. ved at inddrage eleverne. 

 VL og skolens vision skal tænkes med i denne sammenhæng. Kan 
trivselspolitikken spille sammen med de førstnævnte? 

 Den skal være enkel og kort osv. 
 Tema næste gang: Trivselspolitik -  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Lektier til næste gang 
 Læse skolens vision 
 Læse trivselspolitikken 
 Læse kort skriv omkring brug af visioner i VL 
 Brainstorme med sig selv omkring 

trivselspolitikken. 

Alle på nær kort skriv om 
VL, som AV/LT forfatter og 
sender ud i god tid. 

 

   

   

 

 

8. Emne:  Gensidig orientering (5 min.) 

Orientering  

  

Orienteringspunkter Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 Nyt skema og bustider LT  

 Næste mødedato   

 Skolerejse for 9.K   

 Fastelavnsarrangementer   

 Flere personaler fra skolen deltog i bisætteelse af 
en af vore gamle elever.  

  

 VL kommer med på dagsorden næste gang med 

en orientering. 

  

 LT ikke på skolen 12.02.-26.02.   

 2530,- blev der cyklet ind til motionsdagen   

 Ros til Kim mht. LAN-party - det var et godt 
arrangement i ungdomsskoleregi. 

  

 Svebølle skole har fået vejbump og 
fartbegrænsning. Vi kan håbe på at der også 
kommer et eller andet slags tiltag hos os. 

  

 Vikar for DJ/1a: Vi er i gang med at søge 
kvalificeret erstatning - men lærere er knappe pt. 

  

Punkter til næste møde 
 Tema VL 
 USU kan konverteres til to voksne i 

undervisningen 
 SKB årsberetning 

 

  

Skolebestyrelsen ønsker at minimere fravær. "Det er 

bedst når vi alle er her" 

LT/PEKO 2016 

 


